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Nieuwsbrief 31 december 2021 

PvdA Zuid-Kennemerland 

 
Afsluiten en goed beginnen 

De leden hebben gesproken in onze vier ge-

meenten. De verkiezingsprogramma’s en kandi-

daat lijsten voor de komende gemeenteraads-

verkiezingen zijn vastgesteld en gepubliceerd op 

de lokale PvdA websites. Alle vergaderingen 

werden (helaas) digitaal gehouden. Een mooie 

afsluiting van een intensief en veelbewogen jaar. 

Wat zal 2022 ons brengen?   

Velen verwachten dat we weer kunnen terugkeren naar het “oude” normaal, alsof er niets is 

veranderd. Je merkt het vooral aan de jongeren die hunkeren naar feesten en festivals. In-

derdaad verwachten de experts dat we langzamerhand naar een meer stabiele situatie 

groeien zonder grote golven. Dit komt doordat we betere weerstand opbouwen door het vac-

cinatiebeleid en doorgemaakte infecties. Maar terug naar het “oude” normaal? Dat zou bete-

kenen dat we vergeten zijn dat we de aarde hebben uitgewoond en dat het neoliberale beleid 

gezorgd heeft voor toenemende ongelijkheid op vele fronten.  

Hopelijk zal het nieuwe kabinet met het aanpakken van de woning-, klimaat- en stikstofcrisis 

laten zien dat het ernst is met de zo noodzakelijke transitie. Ook zal het nodig zijn een an-

dere visie te ontwikkelen op de gezondheidszorg en onderwijs, en dan praat ik niet alleen 

over de salariëring van de gezondheidswerkers en onderwijsgevenden.  

 

Campagne 

In Zuid-Kennemerland zijn we klaar om de campagne te starten voor de gemeenteraadsver-

kiezingen in maart en bij te dragen aan een duurzame, sociale en eerlijke samenleving.  

In alle vier gemeenten zijn de programma’s gericht op meer sociale woningbouw, hert bestrij-

den van sociale ongelijkheid en meer aandacht te geven aan de jeugd die door corona in de 

verdrukking is geraakt. Onze lijsttrekkers zijn er klaar voor evenals de kandidaat raadsleden.  

Fijn dat daar ook veel jonge, nieuwe gezichten bij zijn. Een aantal laat in deze nieuwsbrief 

weten wat voor hen de belangrijkste aandachtspunten zijn  

 

Vooral in Haarlem zullen we het moeten hebben van de straat-

campagne. Ook daarvoor is het belangrijk dat corona onder 

controle komt. Dan kunnen we zonder gêne langs de huizen. 

We beginnen het nieuwe jaar vol goed moed.  

Er staan talrijke activiteiten op het programma. Volg de activitei-

tenkalender. Kom in ieder geval naar de nieuwjaarsbijeenkomst 

(digitaal of fysiek), op zondag 16 januari a.s. Ik wens iedereen 

een inspirerend, succesvol en constructief jaar toe! 

André Broekmans 

voorzitter 
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Zoals gebruikelijk is het in december in de raad 
een drukte van belang. Maar er waren ook 
punten met een meer politieke lading. 
 
Zo kwam het college met een voorstel om van 
twee Aerdenhoutse basisscholen één locatie 
op te heffen en beide scholen op een perceel 
te herbouwen, wel afzonderlijk van elkaar.  
Gevolg: onrust onder zowel de ouders van de 
leerlingen, de schoolteams en de omwonen-
den van de locatie die fiks groter zou worden 
bij het doorgaan van de plannen. De keerzijde 
van de situatie is dat Aerdenhout vier basis-
scholen kent met veel buitenleerlingen uit de 
aangrenzende gemeenten.  
Het amendement van PvdA en CDA om bud-
get beschikbaar te stellen om de scholen ieder 
op hun eigen plek te behouden werd met een 
grote meerderheid aangenomen.. 
 
Splitsing van grotere villa’s  
Een initiatiefvoorstel van PvdA en GroenLinks, 
om het splitsen van grotere villa’s mogelijk te 
maken, haalde het op de valreep niet. Krap 
twee dagen voor de raadsvergadering lieten 
CDA en D66 weten hun steun in te trekken, 
waardoor de meerderheid kwam te vervallen.  
 
Blekersveld 
Het ontwerp bestemmingsplan is ter visie ge-
legd. De tegenstand, in de raad verwoord door 
VVD, Hart voor Bloemendaal en Zelfstandig 
Bloemendaal is fel van aard, maar vormt een 
politieke minderheid.  
 
Tot slot: op advies van de commissie Integriteit 
heeft de raad besloten om alle vijf de integri-
teitsmeldingen aan het adres van vier raadsle-
den en een wethouder in alle opzichten af te 
wijzen. Belangstellenden verwijs ik graag naar 
het verslag van de vergadering op de website 
van Bloemendaal. 
 
Henk Schell, fractievoorzitter PvdA.  
 
 
 

Laatste raad 2021 

Ondanks veel afzeggingen vanwege besmet-

tingsrisico met Covid, zijn er toch veel belang-

rijke besluiten gevallen, mede door het aftikken 

van hamerstukken, zoals: Verduurzaming ge-

meentelijk vastgoed; Bereikbaarheidsvisie 

Zuid-Kennemerland; Evaluatie (en verlengen) 

Hotelaanvraagpauze; Samenwerkingsafspra-

ken MRA en Pilot instellen Burgerberaad.  

 

Omgevingsvisie Haarlem 2045 vastgesteld 

De Omgevingsvisie is een mooie integrale vi-

sie op de ontwikkeling van de stad. Het is de 

basis voor de vele nieuwe plannen en vervangt 

bestaande beleidsvisies. Een mooi stuk werk 

dat onder leiding van Floor tot stand is geko-

men. Nieuwgierig: volg de link.  

 

Startnotitie Stadionplein 

De ontwikkeling rond het Haarlemstadion in de 

Orionzone kan starten. Naast woningbouw 

(50% sociaal) is er plaats voor een zorgcen-

trum, verplaatsen van de supermarkt en een 

nieuw plein op de kop van de Planetenlaan.  

De PvdA heeft gepleit voor een groen plein en 

een integrale uitwerking waarbij de belangen 

van omwonenden en de “sportburen” goed 

worden geborgd.  

 

Cultuurnota  

De fractie is blij met de nota, maar heeft aan-

dacht gevraagd voor het belang van amateur-

kunst en het laagdrempelig uitrollen van cul-

tuuruitingen gelinkt aan sport en onderwijs. 

 

Huisvestingsverordening 

Door het vaststellen van de verordening wordt 
per 1 februari de opkoopbescherming stad 
breed ingevoerd. De PvdA is erg blij dat Haar-
lem hiermee de eerste gemeente van Neder-
land is die de opkoopbescherming breed heeft 
ingevoerd. Een huis is om in te wonen en niet 
om mee te verzamelen. Lees hier meer. 

https://gemeenteraad.bloemendaal.nl/Documenten/Amendement-F-Bouwbudget-Tijo-van-Eeghenschool-CDA-PvdA-2021003706.pdf
https://gemeenteraad.bloemendaal.nl/Vergaderingen/Raad/2021/16-december/19:00
https://gemeentebestuur.haarlem.nl/Vergaderingen/Raad/2021/23-december/18:30/2-Bijlage-1-Omgevingsvisie-Haarlem-2045-Toekomstgericht-met-aandacht-voor-historie.pdf
https://haarlem.pvda.nl/nieuws/meer-kansen-voor-starters-en-bescherming-van-de-leefbaarheid-van-buurten-met-nieuwe-huisvestingsverordening/
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Goed nieuws 

Het Rijk heeft voor de Ontwikkelzone Oost-

poort (1000 woningen) een grote financiële bij-

drage toegekend. Dit is de derde keer dat door 

een goed plan met veel sociale huurwoningen 

Haarlem in de prijzen valt. Eerder werd geld 

toegekend voor de Europawegzone (3000 wo-

ningen) en Zuidwest (2000 woningen). 

 

Ienke Verhoeff, fractievoorzitter PvdA 

 

Heemstede 

 
Raad: weinig politiek spannende punten 
De agenda was gevuld, maar vooral met ha-
merpunten waarover dus in de commissies al 
overeenstemming was tussen de partijen. 
 
Bestuurlijk overleg politieke fracties 
Op 21 december is er een verkennend overleg 
geweest tussen bestuurders en fractievoorzit-
ters van de in Heemstede actieve politieke par-
tijen en de burgemeester, gemeentesecretaris 
en griffier. Daarbij bleek dat bij de gemeente-
raadsverkiezingen in Heemstede een zevende 
partij meedoet: SamenSterkHeemstede. 
 
Verder is gesproken over de vraag hoe we de 
opkomst bij de verkiezingen kunnen vergroten. 
Medio februari zal de burgemeester een brief 
sturen aan alle jongeren en nieuwkomers die 
sinds 2018 stemgerechtigd zijn en dus voor het 
eerst kunnen mee besluiten over de samen-
stelling van de nieuwe raad. In samenwerking 
met het jongerenwerk en het voortgezet onder-
wijs zullen politieke debatten met en voor jon-
geren worden georganiseerd. En natuurlijk is 
er een (hopelijk live) lijsttrekkersdebat.  
 
Ten slotte zijn afspraken gemaakt over de 
campagne, een trainingsprogramma voor be-
oogde nieuwe raadsleden in de periode febru-
ari/maart en een goede overdracht van oude 
naar nieuwe raad. 
 
Romée Pameijer, fractievoorzitter PvdA 

Drie hoofdpijndossiers werden in december 

2021 afgerond met de vaststelling van nieuw 

Parkeerbeleid en de stedenbouwkundige visies 

Badhuisplein en Entree. 

Goed nieuws voor woningzoekenden 

Sinds eind jaren 80‘ van de vorige eeuw staat 

de vernieuwing van wat toen de Midden boule-

vard heette, regelmatig op de agenda. Geen 

enkel voorstel haalde ooit de eindstreep.  

Nu is het eindelijk zover. Eerder is het Waterto-

renplein vastgesteld met 50 woningen. Daar 

komen 97 woningen bij aan het Badhuisplein 

en de Entree. Sociaal, midden en vrije sector 

op alle locaties. Zandvoort heeft deze periode 

op voorstel van PvdA vastgelegd om betaal-

bare woningen te bouwen voor elke portemon-

nee. Op beide locaties komt ook een hotel.  

Nieuw parkeerbeleid  

Het parkeerbeleid was hard aan vervanging 

toe. De balans tussen bewoners en bezoekers 

was zoekgeraakt. In een aantal buurten was 

de overlast zo groot dat deze zomer extra tijde-

lijke maatregelen moesten worden genomen.  

Met het nieuwe beleid volgt de raad het advies 

van de onafhankelijke Rekenkamer met een 

unanieme keuze voor de invoering van een 

eenduidig systeem van betaald en digitaal par-

keren voor heel Zandvoort.  

Er is vooraf uitgebreid onderzoek gedaan met 

parkeerdrukmetingen en een huis-aan-huis en-

quête onder bewoners. Ook ondernemers heb-

ben goed meegedacht over oplossingen.  

De verblijfstoeristen parkeren voortaan aan de 

boulevard, de parkeerterreinen en de parkeer-

garage. Op de vraag van de PvdA naar de mo-

gelijkheden van bijsturen bij problemen in 

woonwijken zegde het college toe tussentijds 

in te grijpen bij excessen en het nieuwe beleid 

na de zomer van 2023 te evalueren.   

De afronding van deze drie belangrijke dos-

siers uit het coalitieakkoord vormt een mooi 

eind van een roerig politiek jaar.  

Maaike Koper, fractievoorzitter PvdA 
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Gemeenteraadsverkiezingen 2022 

 
Op 14, 15 en 16 maart 2022 is het zover. Dan kiezen de stemgerechtigde inwoners van 

Bloemendaal, Haarlem, Heemstede en Zandvoort hun nieuwe lokale gemeenteraad.  

De PvdA doet in alle vier de gemeenten mee en zet in op minimaal één raadszetel meer. 

Dat betekent in Bloemendaal, Heemstede en Zandvoort twee raadsleden in plaats van één 

raadslid en dus een kans voor de nummers twee op de lijst. In Haarlem hopen we op conti-

nuering van de wethouderszetel en minimaal zeven raadsleden, dus een kans voor de num-

mer acht op de lijst. In onderstaande bijdragen delen Attiya Gamri, Dion Heinis, Sam Meer-

hoff en Lisa-Marie de Vries wat hen motiveert om hun rol te nemen in het lokale bestuur. 

 

 

Attiya Gamri (49)  
Kandidatenlijst PvdA Bloemendaal nr. 2 
Ik vind het een grote eer om op nummer 2 van de PvdA lijst in 

Bloemendaal te mogen staan.  

 

De verkiezingen gaan wat de PvdA Bloemendaal betreft over dat 

iedereen erbij hoort en mee kan en mag doen.  

 

Het is aan de politiek, aan ons, om samen met de bewoners te 

gaan staan voor alle Bloemendaalers, voor iedereen. Voor 

nieuwkomers maar ook voor mensen die er al jaren wonen.  

Het mag niet zo zijn dat je inkomen bepaalt of je een woning kan 

vinden of niet.  

In mijn werk bij de Jeugdbescherming kom ik veel complexe vraagstukken tegen die in de 

basis veroorzaakt zijn door de politiek. De gevolgen van voorstellen, moties, amendementen 
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en wetgeving komen wij tegen op straat, in woonkamers, in vergaderzalen en in TEAMS 

overleggen. De hulpverleners stellen terecht vaak de vraag “Wie heeft dit nu bedacht? “…  

 

Ik ben voor pragmatische en uitvoerbare voorstellen zodat wij -als overheid- het leven van 

onze burgers niet onnodig complex maken.  

Thema’s die ik belangrijk vind zijn: • wonen voor iedereen in Bloemendaal, • de voorziengin-

gen behouden zoals de muziekschool of Bibliotheek maar ook • duurzaamheid.  

Verder hoop ik een positieve bijdrage te kunnen leveren aan de bestuurscultuur van de ge-

meente Bloemendaal. Het gehakketak binnen de raad en het afbranden van wethouders  

doet zeer aan mijn oren. Ik hoop in de raad met respect voor elkaar te kunnen debatteren en 

iets zinnigs te mogen bereiken voor iedereen. Ten slotte zal  ik altijd een antenne hebben 

voor de vrouwenthema’s zoals voldoende vrouwen in besturen en raden van toezicht, vrouw-

vriendelijke publieke ruimte en aandacht voor diversiteit.  

 

Dion Heinis (34) 
Kandidatenlijst PvdA Haarlem nr. 8 

Het verkiezingsprogramma staat voor mij vol met belangrijke on-

derwerpen en oplossingen, maar waarin ik mij na de verkiezingen 

direct in zou willen vastbijten is de huisvesting voor dak- en thuis-

loze Haarlemmers. De mensen die het minste hebben, daar moe-

ten we als eerst een woonoplossing voor vinden.  

En dat lukt ons nog niet. Zo las je onlangs in het nieuws dat het 

aantal zwerfjongeren niet afnam, maar juist toenam.  

Als schaduwraadslid maakte ik in deze raadsperiode ellenlange 

discussies mee over de kwaliteit van de opvang. In de periode er-

voor maakten D66 en VVD een initiatiefvoorstel voor betere hulp 

aan kinderen in de maatschappelijke opvang.  

Maar kinderen horen helemaal niet in de maatschappelijke opvang en volwassenen ook niet. 

We moeten echt in een ander paradigma terechtkomen en ervoor zorgen dat huisvesting van 

mensen zonder huis veel meer dan nu als huisvestingsvraagstuk wordt gezien.   

Als schaduwraadslid schreef ik er al twee moties over: één over tijdelijke woningen voor eco-

nomisch dakloze Haarlemmers en één over het radicaal versnellen van de uitstroom uit de 

opvang. De eerste werd aangenomen, maar de tweede motie werd met 17 tegen 18 stem-

men verworpen. D66 en GroenLinks stemden tegen, geloof het of niet.   

Met ons verkiezingsprogramma gaan we van opvang naar wonen.  

In vier jaar tijd willen we dat de housing first-methode de werkwijze wordt om dakloze Haar-

lemmers snel en goed aan onderdak te helpen. Zodra het kan sluiten of transformeren we de 

enorm kostbare maatschappelijke opvang-instellingen.  

 

Om dit voor elkaar te krijgen zijn de 500 flexwoningen die we ook in het programma opne-

men broodnodig. Voor de plekken in de opvang die nodig blijven worden 24-uursopvang en 

privékamers de standaard. Dit is een enorme verbetering. In ons verkiezingsprogramma zijn 

veel paragrafen veelvuldig herschreven. Maar over deze paragraaf, hoe ingrijpend ook, had 

niemand iets te zeuren. Nu moeten we het gaan waarmaken!  

  

https://nos.nl/artikel/2367227-geen-huis-geen-baan-geen-geld-hoe-help-je-dakloze-jongeren
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Sam Meerhoff (33) 
PvdA kandidatenlijst Heemstede nr. 2 

‘Elke eerste keer is spannend’.  

Dat geldt zeker nu ik me voor het eerst kandideer als raadslid.  

 

Als docent ben ik gewend om voor groepen te staan en een ver-

haal over te brengen, maar daar probeer ik neutraal te zijn.  

Jezelf presenteren als kandidaat is echt heel anders: het verhaal 

dat je vertelt raakt aan waarin je gelooft, aan onze idealen voor 

een sociale toekomst, aan wie je bent.  

 

Dat geeft kracht, maar is ook kwetsbaar. 

Mijn naam is Sam Meerhoff, ik woon in Heemstede en ben 33 jaar.  

Mijn hart ligt bij de jeugd en de samenleving waarin zij opgroeien. Het leven van de huidige 

vijftienjarige is ingewikkelder dan toen ik zo oud was. Daarom sta ik helemaal achter ons am-

bitieus, progressief en links geluid. Progressief om op het gebied van onderwijs, wonen, zorg 

en klimaat stappen te zetten. En links omdat we er tegelijkertijd  voor moeten zorgen dat ie-

dereen op zijn eigen manier mee kan doen. 

De PvdA wordt in Heemstede gevormd door een diverse, betrokken groep mensen.  

Samen wordt er hard gewerkt en dat gaat in goede sfeer. Ik leer veel van hen en ik voel me 

bij hen thuis. Het is niet overdreven dat juist dit me heeft doen besluiten er vol voor te gaan. 

Als nummer twee op de lijst en als één van de campagnecoördinatoren ben ik de komende 

maanden ‘all-in’. Ik wil jullie bedanken voor het vertrouwen en ga heel graag samen met jullie 

allemaal voor een knallende winst in maart! 

Lisa-Marie de Vries (30) 

PvdA kandidatenlijst Zandvoort nr. 2 

 

Nu meer dan vier jaar geleden had ik voor het 

eerst interesse in de lokale politiek.  

 

Ik had mij ingeschreven bij de partij en werd ge-

beld door de toenmalige voorzitter van de PvdA 

Zandvoort om kennis te maken. Hoewel dat ik niet 

direct politieke ambities had, ging ik na dat ge-

sprek wel meekijken. En van meekijken kwam 

meedoen. Ik kwam op de kieslijst en na de verkie-

zingen in 2018 werd ik buitengewoon raadslid.  

 

Het werk voor de gemeenteraad doe ik naast mijn gezin en werk, dus dat is soms passen en 

meten en vraagt om keuzes maken. Ik kan het werk daardoor niet altijd de tijd geven die ik 

het zou willen geven. Gelukkig heb ik daarin altijd kunnen leunen op onze fractievoorzitter. 

Als ik terugkijk op de afgelopen vier jaar dan heb ik ontzettend veel geleerd. Ik heb dan ook 

besloten om door te gaan voor een volgende periode. Juist omdat het me een tijd heeft ge-

kost om goed in de stof te komen. Dit wil ik graag de volgende periode verder verdiepen. 

Wat voor ons belangrijk is en waar we onze focus op blijven houden is: gelijke kansen voor 

iedereen, een eerlijke woningmarkt, duurzaamheid, minimabeleid en goede zorg. Natuurlijk 

nog veel meer maar voor mij zit veel in gelijke kansen voor iedereen. Dat moet altijd het 
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uitgangspunt zijn. Ik lever daar graag komende periode weer mijn bijdrage aan. Dat kan weer 

als buitengewoon raadslid maar het zou natuurlijk nog mooier zijn als we een tweede zetel 

krijgen in de raad. Dan zou ik graag doorgaan als raadslid. 

 

 

Agenda en oproepen 

Nieuwjaarsbijeenkomst zondag 16 januari om 16:00 uur 
Met de nieuwjaarsbijeenkomst starten we de campagnes voor de 

gemeenteraadsverkiezingen op 14, 15 en 16 maart 2022. 

De lijsttrekkers in onze gemeenten zullen ons enthousiasmeren 

om met elkaar hard voor een goed resultaat te werken.  

Onze campagnecoördinator, Maarten Wiedemeijer, zal de plan-

nen voor de campagne toelichten.  

 

We hopen elkaar persoonlijk de beste wensen te kunnen doen 

en rustig bij te praten bij Mama Gaia, Gonnetstraat 26, 2011 KA 

Haarlem op zondag 16 januari vanaf 16:00 uur.  

 

Zekerheid hierover hebben we niet. Mocht een fysieke bijeenkomst niet mogelijk zijn dan 

schakelen we over op een digitale bijeenkomst. Wacht de berichten af, maar zet de datum 

alvast in je nieuwe agenda! 

 

Campagne-activiteiten Zuid-Kennemerland 
De komende tijd gaan we- zodra en voor zover de Coronamaat-

regelen dat toelaten- in Bloemendaal, Haarlem, Heemstede en 

Zandvoort weer samen de straat op en de wijk in om campagne 

te voeren voor de lokale PvdA. 

Onze regionale campagnecoördinator, Maarten Wiedemeijer, 

heeft voorgesteld om concrete campagneactiviteiten in tussen-

tijdse directe mails aan alle leden (uit een bepaalde woonplaats 

of wijk) te sturen. Bij deze mails vind je een link om je op te ge-

ven voor bepaalde activiteiten. Zo kunnen we actief en flexibel in-

springen op actuele thema’s en lokale mogelijkheden. 

 

Bijeenkomst boekenclub onder voorbehoud 

zondag 13 februari van 15:00-17:00 uur 

locatie:  

PvdA clubhuis, Truus Oversteegenstraat 169, Haarlem 
Het boek dat we gaan bespreken is “Niet de kiezer is gek” van 

Ton van der Meer. 

 

Samenvatting: Gedurfd pamflet over de onzin in de politiek 

Politicoloog en publicist Tom van der Meer dient in Niet de kiezer is gek David van Rey-

brouck, Thierry Baudet, Maarten van Rossem, Sybrand Buma, Edith Schippers, Bernard 

Wientjens, Alexander Pechtold en vele anderen van repliek.  

https://mamagaiahaarlem.nl/
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Hij breekt een lans voor de kiezer die steeds maar weer ten onrechte de schuld krijgt van 

het gebrek aan vertrouwen in de politiek en van wispelturig stemgedrag. 

 

Het boek is opgebouwd rond vier stellingen: 

1. Er is geen crisis van de democratie 

2. De verouderde bestuurscultuur sluit niet meer aan op de emancipatie van de kiezers 

3. Kiesdrempels, referenda en kiesloterijen verergeren de bestaande problematiek 

4. De bestuurscultuur moet dringend gedemocratiseerd worden. 

Ronduit zorgelijk noemt Van der Meer het dat politici en media massaal de vlucht naar 
voren zoeken in maatregelen die de democratie zouden moeten redden maar feitelijk on-
dergraven, en bestuurlijk niets oplossen. Kiesdrempels, fusies van partijen, referenda en 
burgerfora; het zijn contraproductieve medicijnen voor een verkeerd begrepen kwaal. 
 
Het zijn de politici zelf die zich een spiegel moeten voorhouden.  
Er is geen crisis van de democratie, er is een crisis van de gevestigde partijen.  
Zij zitten op een doodlopend spoor, maar blijken niet bij machte bij te sturen. 
 

Het boek kost circa € 16 en biedt genoeg voer voor een interessante discussie en dialoog 

over hoe het anders en beter kan. Dus lees het vast en bereid je voor op een goed gesprek. 

 

8 maart 2022 internationale vrouwendag 
Een aantal PvdA vrouwen is, samen met vrouwenorganisaties uit 

Haarlem, bezig met de voorbereiding van internationale vrouwen-

dag 2022. Het thema dit jaar is: V/M Solidariteit.  

 

Al jarenlang strijden vrouwen voor zelfbeschikking, individuele 

rechten, vrijheid en een gelijkwaardige behandeling. Maar het 

gaat nog niet goed.  

We hebben mannen nodig die opstaan en zich hard maken voor emancipatie in de brede zin 

van het woord. Alleen samen realiseren we de kracht voor blijvende verandering! 

Een idee is om lokaal dan wel in regionaal verband een meet and greet te organiseren met,  

van en voor vrouwen die zich gekandideerd hebben als raadslid voor de gemeenteraadsver-

kiezing 2022. Zodat zij kennis kunnen maken met de lokale vrouwenorganisaties en iedereen 

die wil weten hoe de diverse partijen “werk” maken van gelijkwaardige behandeling daar met 

hen het gesprek over kan aangaan. 

 

Vind je het leuk om mee te doen met de voorbereiding, heb je ideeën voor activiteiten in je 

eigen woonplaats of ken je organisaties die willen aanhaken?  

Meld dat dan bij barbara@barbaravanbalen.nl. 

 

In de nieuwsbrieven van januari en februari 2022 volgt meer informatie over het programma. 

 

https://www.internationale-vrouwendag.nl/thema-2022-v-m-solidariteit/
https://www.internationale-vrouwendag.nl/thema-2022-v-m-solidariteit/
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Oproep: Kandidaat bestuurders en een 

nieuwe redacteur voor de maandelijkse nieuws-

brief van de PvdA Zuid-Kennemerland 
De komende periode zal een aantal bestuursleden mogelijk de 

overstap maken naar de PvdA fractie in een van onze gemeen-

ten of om andere redenen stoppen met hun functie.  

Daarom zoeken we nieuwe kandidaat-bestuursleden vanuit de gemeenten Bloemendaal en 

Heemstede. Daarnaast zoeken we iemand die het echt leuk vindt om de maandelijkse 

nieuwsbrief vorm te geven. Lijkt het je wat? Meld je dan aan voor een vrijblijvend kennisma-

kingsgesprek via secrpvdzk@gmail.com  

 

Oproep aan alle leden:  

nomineer iemand (al dan niet PvdA 

lid) voor de Adri Kemps Oorkonde 

Al zeven jaar zetten we op de nieuwjaarsborrel 

één of meer vrijwilligers in het zonnetje. Als eer-

betoon en herinnering aan onze eigen PvdA su-

pervrijwilliger, Adri Kemps, die vorig jaar is overle-

den, noemen we het Zonnetje nu de Adri Kemps 

Oorkonde.  

 

Ken je iemand in de buurt of uit de partij die zich inzet voor buren, vrienden of familie?  

Iemand die laat zien dat samen veel beter werkt dan ieder voor zich?  

Doe dan mee aan onze eindejaarsactie en denk mee wie uit Bloemendaal, Haarlem, Heem-

stede of Zandvoort waarom de Adri Kemps Oorkonde verdient. Laat het ons weten door 

voor 9 januari een mailtje met een korte motivering te sturen naar d.harkes@kpnmail.nl. 

Terugblik:  

Afgelopen jaren hebben we al verschillende mensen in het zonnetje gezet, zoals Rachid El 

Aater, voorzitter van stichting De Brug, Michel Wisselo, rots in de branding bij Kringloopwin-

kel de Schalk en Anneke Jongejan, ruim 30 jaar actief als EHBO-er bij het Rode Kruis.  

 

Herhaalde oproep:   
Medewerkers gezocht voor het PvdA Ombudsteam 

Het ombudsteam heeft jarenlang met veel succes gewerkt voor cliënten die om diverse rede-
nen in de problemen waren gekomen. Veelal waren er moeilijkheden met overheids- of semi-
overheidsinstanties. In de meeste gevallen hebben wij die kunnen oplossen.  
 
Wij zoeken nu tenminste twee nieuwe leden voor het ombudsteam.  
Dan kunnen we weer twee teams vormen van elk twee leden. Dat is belangrijk omdat wij al-
tijd ons werk doen, samen met een collega.  
Belangstellenden kunnen contact opnemen met Riet Jacobs of Remmelt van Veelen. 

 

Herhaalde oproep:   
Een vrijwilliger voor de maandelijkse nieuwsbrief 

De PvdA Zuid-Kennemerland heeft sinds januari 2019 een maande-
lijkse digitale nieuwsbrief. De input daarvoor komt uit de lokale frac-

ties, het afdelingsbestuur, de organisatoren van activiteiten, de regionale themagroepen en 
incidentele bijdragen van individuele leden. De redactie is tot dusver verzorgd door Coby 
Kroon. Zij vindt het na drie jaar tijd om het stokje over te dragen aan een ander. 

mailto:secrpvdzk@gmail.com
mailto:d.harkes@kpnmail.nl
mailto:riet.ton@kpnplanet.nl
mailto:mail@remmeltvanveelen.nl
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Wie vindt dit leuk om te gaan doen? 
Het is een goede manier om de afdeling en individuele leden beter te leren kennen. 
Je draagt bij aan een efficiënte, effectieve en inspirerende verbinding tussen de activiteiten 
van de PvdA fracties in de vier gemeenten, de provincie Noord-Holland en het Hoogheem-
raadschap van Rijnland. Verder kun je helpen om activiteiten van verwante maatschappelijke 
en politieke organisaties over het voetlicht te brengen. 
 
Wat heb je nodig? 
Enig organisatorisch talent, 10-12 uur per maand aan beschikbare tijd en een vlotte pen. 
Je werkt onder eindverantwoordelijkheid van een van de bestuursleden van de PvdA Zu9id-
Kennemerland en wordt uiteraard niet “in het diepe gegooid”, dus kunt de eerste maanden 
rekenen op de eventueel noodzakelijke begeleiding van Coby Kroon. 
Heb je interesse? Meld je aan bij cobykroon@outlook.com of secrpvdazk@gmail.com .  
 

 

Vragen of Zorgen? Mail/bel het ombudsteam! 

Loop je vast in het contact met de overheid of andere instellingen?  

Weet je niet precies waar je terecht moet zijn voor advies, hulp of informatie.  

 

Dan kan het PvdA Ombudsteam wellicht helpen!  

Het PvdA Ombudsteam is er voor iedereen uit Bloemendaal, Haarlem, Heemstede en Zand-

voort, of je lid bent van de PvdA of niet. Je kunt mailen naar: ombudsteam@pvdahaarlem.nl 

of bellen met 06 - 8214 6612. In reactie daarop wordt je uitgenodigd voor een gesprek in ons 

clubhuis aan de Truus Oversteegenstraat 169 in Haarlem. 

 

  Overige informatie 

Heb je suggesties voor een volgende nieuwsbrief? Laat het weten en lever kopij uiterlijk de 
27e van de maand aan bij cobykroon@outlook.com. Op onze website vind je meer informatie 
over de mensen achter de PvdA, de rode lijnen, de werkgroepen, het PvdA ombudsteam en 
de laatste info over de activiteiten! Ben je blij met de huidige vorderingen? Je kunt je steun 
tonen door een bedrag over te maken op rekeningnummer NL47 RABO 0375 6116 30 t.n.v. 
PvdA o.v.v. activiteiten- en campagnebudget Zuid-Kennemerland. 

mailto:cobykroon@outlook.com
mailto:secrpvdazk@gmail.com
mailto:cobykroon@outlook.com
http://www.zuidkennemerland.pvda.nl/

